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Protokoll årsmøte Indre Østfold Idrettsråd

Dato: 12.05'2025
sted/kl: Mysen Innbyggeftorg og blbliotek, kl 18'30

Til stede: Per Arne Bvhrø
Tone Å. Reime
Ida Madsen Moe
Knut A. S§ønberg
Anders Kolberg
Kad B Paulshus

Lars Holene
Thomas Ekhaugen

swreleder Idrettsrådet
Swremedlem Idrettsrådet
Swremedlem Idrettsrådet
Swremedlem Idrettsrådet
Stvremedlem Idrettsrådet
Daglig leder Irlrettsrådet

Kjell
olav

Syversen
Pedersen

Camilla Anthonsen
Ida Gammelsrud

Roar Fundlngsrud
Therese Karlsen

Håvard Munkeby
Espen EK

Åse Haakaas
Elisabeth Hernes
Anton Haakaas

Thomas Hågensen
Marthe Hågensen

Johan Se§ås
Håkon Aandstad

Nicolai Aas
Ronny Hansen

Per Egll Aas
Arnebjørn Vestavik
Rune GJerdrum

Øyvlnd Gressløs

Askim IF
Askim IF

Hobøl IL
Hobøl IL

Eidsberg IL
Eidsberg IL

Mysen Tennlsklubb
Smaalenene Padelklubb

IØ Drillklubb
Korsgård IL

Askim Rideklubb
Askim Rideklubb/Kontrollutvalg
Askim Rideklubb

Askim Fotball
Askirn Fotball

Askim Volleyballklubb
Askim Volleybaltklubb

Askim Golfklubb/Valgkomit6
HK Eidsberg

Mysen lFlKontrolluWalg
Mys€n IF
Mysen IF

Viken ldrettskrets

1. Velkommen ved styreleder Per Arne Byhrø.

2. Godkjenne de fremmøtte representantene.

Alle fremmøtte som representerte en medlemsklubb ble godkjent,

Enstemmig vedtatt,



3. Velge dlrlgent.

Idrettsrtdets forslag: Tone Å, Relme, Mysen IF,

Enstemmlg vedtatt,

4. Velge protokollfører.

Idretsrtdets farslag: Karl B, Paulshus, dagllg leder,

Enstemmlg vedtatt,

5. velge to r€presentanter tll å underskrive protokoll€n.

Idrettsrådets farslag: Camllla Anthonsen, Eldsberg IL

Espen Ek, Korsgård IL

Enstemmig vedtatt,

6. Godkienn€ innkallingon.

Ingen bemerknlnger.

Enstemmlg vedfatt

7. Godklenne saklistan.

Ingen bernerknlnger,

Enstemmlg vedtatt.

8. GodkJenne forretnin gsorden.

A. Årsmøtet ledes av den valgte dlrigenten,

B. Protokollen føres av den valgte referenten,

C, Ingen representant gls rett til ordet mer enn 3 ganger I samme sak, Med unntak for
lnnlednlngsforedrag settes taletiden til: 5 mln. første gang og 3 mln. andre gang og 2 mln. tredje
gang. Det kan foreslå forkortnlng av taletiden 09 strek for de lnntegnede talere.

D. Representanter som forlanger ordet tll forretningsorden har 1 mln. taletid.

E, Alle forslag må leveres skrlftlig tll dirlgenten, og være undertegnet med klubbens/organlsasJonens
og representantens navn. Forslag kan bare fremmes I saker som står på sakllsten. Tldllgere forslag kan
lkke trekkes tllbake og nye forslag lkke settes fram etter at strek er satt, eller saken er tatt opp til
voterlng.

F. Med unntak av lovendrlnger avgJøres alle vedtak og valg ved flertall av de avglRe stemmer. Blanke
stemmesedler teller lkke, og stemmene regnes som lkke avgitt,

G. Forslag, hvem som har hatt ordet I sakene og vedtak med antall avgltte stemmer for og mot føres
lnn I protokollen.

ingen bemerkninger.

Enstemmlg vedtatt,



9. Behandte helårsberetning for ldrettsrådet.

Helårsberetning 2A24'

Soørsmål fra Kjell Syver§en. Hobøl IL:

Ønske om at klubbene kan søke «Elt i uka».

Svar fra Idrettsrådet:

Dette er et komrnunalt tilskudd som er politisk vedtatt. Idrettsrådet har ingen bestemmelsesrett over

dette tilskuddet, men kan be kommuneadministrasjonen se på kriterier.

Enstemmlg vedtatt,

10. Behandle idrettsrådets regnskap, styrets økonomiske beretning og kontrollutvalgets beretning.

Styrets økonomlske beretnlng ligger i styrets h€lårsberetnin g 2O24,

Regnskapet viser et overskudd I 2024 på knappe 86.000 kr. kontra budsjettert underskudd på i

overkant av 55.000 kr.

Kontrollutvalgets beretning ble laqt fiem av Kontrollutvalgsmedlem Elisabeth Hernes.

Enstemmig vedtatt,

11. Dehandle lnnkomne forslag og saker.

Ingen lnnkomne saker.

12. Behandle prinsipper for tlldeling av Lokale Aktivitetsmidler (LAM).

Idrettsrådets forslag : Vldereførlng av dagens prinsipper.

Det er besluttet I ssrevedtak ?7/24-25 å ikke benytte seg av mullgheten av å ta 5olo av LAM til drift av

Idrettsrådet.

Spørsmål fra Ellsabeth Hernes, Asklm Rldeklubb:

Kan man søke tilskudd for nystartet gren?

Svar fra ldrettsrådet:

Se pkt 2 i bestemmelser for LAM. Man kan søke på nystartet gren/undergruppe eller nystartet klubb så

lenge denne faller innunder NIF og Særforbund.

Spørsmål frå Kiell swersen, Hobøl ILr

Kan Lam tildeles tidligere?

Svar fra Idrettsrådetl

LAM tildeles NIF fra Kulturdepartementet, og Idrettsrådet har lngen kontroll på når dette utbetales til
klubbene. Idrettsrådet fordeler mldlene, utbetalingen s§er sentralt fra NIF,

Generell kommentar fra Idrettsrådetl

lÅM fordeles etter klubbenes innberetning av medlemstall i Samordnet rapPortering som gjøres i
Klubbadmln. Det er vlKlg å være etterrettelig med alder og reelt medlemstall. Det beregnes ut fra
innmeldte tall fra foregående år.

Enstemmlg vedtatt,



13. Vedta budsrett.

BudsJettet ble gjennomgått o9 det er beregnet et underskudd for 2025 på eO.aOO kr

Enstemmlg vedtatt,

14. Foreta fØlgende valg:

A. Styret med l€der, nestleder og 4 styr€medlemmer, 1 ungdomsrapresentant og 1

varamedlem.

Valgkom lteens ln nstll I lng :

Leder: Per Arne Byhrøt Asklm Fotball Velges for 7 år'

/Vesfleder; Elrlk Romstad, Hobøl IL Velges far 1 år'

Styrefiedtemt Tone Å, Retmet f"lysen IF lkke p8 valg

Styremedlem: TonJe L. Svenneby, Spydeberg IL lkke på valg'

Styremedlem: Anders Kolberg, Asklm IF lkke på valg'

Styremedlem: Knut Are Skiønberg, HK Trøgstad Velges for 2 år'

lJngdomsrep: Marthe-Irene Strøm Hågensen, Asktm Fotbalt NY, velges for 2 år,

Vara: Etvlnd Torp, NMK Trøgstad NY, velges for 2 tr'

B. Kontrollutvalg med 3 medlemmer og l varamedlem.

Valg komltee ns innstl ll tng :

Leder: Odd VldarTomter

Representant: lon Inge Solberg

Representant: Ellsabeth Hernes

Vararep: Per Egll Aas

c. Valgkomlt6 med ledør og 4 medlemmer,

I d rettsr$dets in nstlll I ng

Leder: ThorbJørn Werner, Askim

Medlem: Chrlstlne Aamodt, Hobøl

Medlem: Nicolal Aas, Asklm

Madlemt Gelr Erlk Paulshus, Trøgstad

Medlem: sue Kristlansen, Mysen

Enstemmlg vedtatt,

Ikke på valg.

Ikke på valg.

Velges for 2 år,

Velges for 2 år.

Velges for I år.

Ikke på valg.

Velges for 2 år,

NY. velges for 2 tn

NY, velges for 2 tr.



15. Hilsen fra Viken ldrettskret§.

øyvind Gressløs, styremedlem i Viken Idrettskrets var til stede og hadde med en hilsen frå kretsen.

Han ser det er et lokalt engasjement i lndre Øslfold og ble positivt overrasket over hvor mange

klubber som var rePresentert på årsmøtet.

Han snakket titt om eldrebølgen som kornmer, og viktigheten av at klubbene engasjerte
seniorbefolkningen i organisert idrett. ldretten er en viktig bidragsyter til at vi lever lengre og er

sunnere, og sett ut ifra et samfunnsperspektiv vil dette gagne økonomisk med tanke på helsegevinst.

Viken Jobber med et pilotprosjekt om aktivitet for eldre, og her kan det være mulig for klubber å melde

sin lnteresse for å delta,

Ellers trle det nevnt at Indre Øslfold ldrettsråd var veldrevet med en trygg økonomi'

Årsmøtet opphevet,

Styreleder Per Arne Byhrø ønsket avstutningsvis å snakke helt konkret om Idrettsrådets arbeid inn mot
anleggssituasjonen i kommunen,

Alle kjenner til den økonomiske situasjonen kommunen er i, og hvordan anleggssituasjonen ser ut,
Idrettsrådet jobber kontinuerlig med å forbedre og påvirke idrettens situasjon overfor
kom munepolitikerne.

Konrmunebudsjettet er på ca 4,5 mittiarder kr. Idrettsrådet ønsker å utfordre politikken på at del
settes av en fast prosent i budsjettet til idreK hvert år. 0,5Yo vil utgjøre ca 22 millioner kr årlig til både
investering og vedlikehold.

idrettsråd€t oppfordrer alle klubber til å samarbeide på rvers av både idretter og gamle

kommunegrenser, Klubber må tørre å invitere hverandre inn i samarbeid til det beste for utøverne.

Trøgstad 13.06.2025
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Camilla Anthonsen

Eidsberg IL

Espen

Korsgård IL

\ÅJ,J'4

Kari Botten Paulshus

referent.
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